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Vraag over mogelijke oplaadpunten

Tijdens de Commissie Grondgebied van 17 januari is opgemerkt dat er nog mogelijke 
oplaadpunten op de kaart op de website staat vermeld. We hebben dit bekeken en daaruit is het 
volgende gebleken. 

Een deel van deze oplaadpunten zijn gerealiseerd. Op de kaart staat de gerealiseerde oplaadpunt 
op exacte locatie vermeld en is per abuis ook de mogelijke locatie op de kaart blijven staan. De 
kaart wordt hierop aangepast. 

Voor vijf locaties zijn geen aanvragen binnen gekomen. We gaan met de exploitant kijken in 
hoeverre behoefte en mogelijkheid is om hier alsnog een oplaadpunt te realiseren. 

In het nieuwe beleid wordt een plankaart met extra locaties opgesteld op basis van prognosecijfers.
We spannen ons in om dit nieuwe beleid zo snel mogelijk operationeel te hebben. De huidige 
verwachting is rond de zomer 2023.
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